

**Marc Denhez**, lawyer, is President of Historic Ottawa Development Inc. (HODI), and formerly on the Board of the National Capital Commission (serving on the Official Residences Committee), and the Executive of the Canadian Renovators' Council (chairing a national government-industry task force on the residential renovation industry). He is retired from the Senior Management Group of the Ontario Ministry of the Attorney-General, serving on the Ontario Municipal Board (now Ontario Land Tribunal). He authored the book *The Canadian Home*; two other publications were distributed by the International Union of Local Authorities and the World Bank. Historic Ottawa Development Inc. (HODI) was founded in 1979, with provincial and municipal support. It offers professional advice, advocacy support and partnership opportunities to inspire and celebrate the revitalization of Ottawa's built heritage.



*Photo: CBC*

**Marc Denhez**, un avocat, est président de l'organisme Historic Ottawa Development Inc. (HODI). Il a déjà siégé au conseil d'administration de la Commission de la capitale nationale (et à son comité sur les résidences officielles) et au comité exécutif du Canadian Renovators' Council. Il a présidé le groupe de travail mixte (gouvernement-industrie) sur l'avenir de l'industrie canadienne de la rénovation résidentielle. Il a pris sa retraite comme membre du groupe de cadres supérieurs du ministère du Procureur général de l'Ontario et de la Commission des affaires municipales de l'Ontario (aujourd'hui le Tribunal ontarien de l'aménagement du territoire). Il est l'auteur du livre *The Canadian Home*; deux autres titres ont été diffusés par l'Union internationale des villes et pouvoirs locaux et la Banque mondiale. L'organisme Historic Ottawa Development Inc. (HODI) a été fondé en 1979, avec un appui provincial et municipal. Il offre des conseils professionnels, un soutien à l'action citoyenne et des possibilités de partenariat pour inspirer et promouvoir la revitalisation du patrimoine bâti d'Ottawa.